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SAJÓBÁBONY VÁROS  ÖNKORMÁNYZATA  
SAJÓBÁBONY, BOCSKAI ÚT 2.    

 
 

J E G Y Z � K Ö N Y V 
 
 

Készült: Sajóbábony Város Polgármesteri Hivatalában 2011. március 29-én megtartott 
képvisel�-testületi ülésér�l.   

 

Jelen vannak: kezdéskor   6 f� 
                         ülés végén  6 f� 
 

 1.  Nagy Imre polgármester 
 2.  Bencs Gábor 
 3.  Lakatos Jen� 
 4.  Ráduly József   
 5.  Seb�k Lajos  
 6.  Dr. Varga Eszter 
 
 Hiányzik: 1. Gazda Lajos 
 

Tanácskozási joggal az ülésen részt vett: Török Barna címzetes f�jegyz� 
 

Meghívott: Rusz László ÁMK igazgató, Vendriczky Tiborné élelmezésvezet�, Urbán József 
MESZ vezet�, Hajdú Attila Rend�r�rs Parancsnoka, Müller Pálné SVSE elnöke, Mézes 
István Polgár�r Egyesület Elnöke, Sipos Lászlóné egységvezet�, Urbán Józsefné  
egységvezet�, Oláh Gábor Oláh és Társa ügyvezet� igazgató, Demeter Zoltán országgy�lési 
képvisel�, Heged�s Zoltánné f�munkatárs. 
 
Nagy Imre polgármester köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 7 f�s 
képvisel�-testületb�l 6 f� jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
A napirendi pontok tárgyalása el�tt szót ad az újonnan megalakuló Sajóbábony Közbiztonsági 
Polgár�rség B�nmegel�zési, Vagyonvédelmi és Környezetvédelmi Kiemelt Közhasznú 
Egyesület elnökének.  
 
Simon Zoltán sajóbábonyi lakos tájékoztatást ad arról, hogy az Egyesület 2011. március 16-
án megalakult. Céljuk Sajóbábony közbiztonsági helyzetének javítása. Munkájuk segítéséhez 
kérik a képvisel�-testület támogatását is. 
 
Nagy Imre polgármester bejelenti, hogy a Sajóbábonyi Rend�r�rsnek új parancsnoka van, 
Hajdú Attila százados.  
 
Hajdú Attila százados bemutatkozik, elmondja, hogy 2011. március 16-tól látja el az 
�rsparancsnoki feladatot.  
 
Ráduly József képvisel� javasolja, hogy nyilvános ülésen tárgyalja a képvisel�-testület a 
Stereotip Bt. és az önkormányzat közötti szerz�dést.  
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Nagy Imre polgármester javasolja a napirendi pontok elfogadását a javasolt módosítással. 
Jegyz�könyv hitelesít�nek felkéri Ráduly József és Lakatos Jen� képvisel�ket.  
 
Javasolja az SVSE támogatását, valamint az ÉRV ZRt. karbantartási ajánlatát kés�bbi 
id�pontban megtárgyalni. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (7 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

41/2011. (III.29.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete az alábbi napirendi pontokat 
tárgyalja meg: 
1.  Polgár�r Egyesület beszámolója az önkormányzattól 2010. évben kapott támogatás 

felhasználásáról. 
     El�adó: egyesület elnöke 
2.  Oláh és Társa Kft. helyi kábel tv. szolgáltató tájékoztatója. 
 El�adó: ügyvezet� igazgató  
3.  Az SVSE beszámolója az önkormányzattól kapott támogatás felhasználásáról. 

Döntés a 2011. évre nyújtandó támogatás összegének mértékr�l. 
 El�adó: SE Elnöke  
4.  Tájékoztató a lejárt határidej� határozatokról és a két ülés között tett 

intézkedésekr�l 
 El�adó: polgármester 
5.   Indítványok, bejelentések 
 - Stereotip Bt. és az önkormányzat közötti szerz�dés megtárgyalása. 
6.  Az általános iskola és óvoda csoportbontásának meghatározása.  
 Tájékoztató az általános iskolában megtartandó szakkörökr�l. 
 El�adó: ÁMK vezet� (intézmény egységvezet�k)  
7.  Az önkormányzat tulajdonát képez� ingatlan értékesítésének lehet�ségei 
 El�adó: polgármester 
8.  Szociális rendelet módosítása, rendeletalkotás 
 El�adó: polgármester   
9. Felhívás kitüntetések adományozására 
 El�adó: polgármester 
10. Zárt ülésen: személyi és államigazgatási ügyek, fellebbezések. 
- Személyi és államigazgatási ügyek, fellebbezések 
- Szociális kérelmek elbírálása 
 El�adó: szociális f�munkatárs 
Jegyz�könyv hitelesít�k Ráduly József és Lakatos Jen� képvisel�k.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal  
 
 

1.  Polgár�r Egyesület beszámolója az önkormányzattól 2010. évben kapott támogatás 
felhasználásáról. 

 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy nem került a meghívóba a Polgár�rség 
2011. évi támogatása, ellenben a bizottságok tárgyalták, kéri döntsenek a támogatás 
megítélésér�l is. 
 



 3 

Mézes István elnök ismerteti a beszámolót, valamint a 2011. évi költségvetés tervezetét. 
Elmondja, hogy az Egyesület közgy�lése új alapszabályt fogadott el 
 
Bencs Gábor képvisel� érdekl�dik, kiket választott az Egyesület a Felügyel� Bizottságba.  
 
Mézes István elnök ismerteti az FB tagokat: Praták Zoltánné az elnök, Czinke Gyula és 
Vaprezsán Gyula tagok. 
 
Ráduly József képvisel�nek nem tetszett az, hogy zártkör� volt az Egyesület közgy�lése, 
hiszen támogatásból m�ködik. Lehet-e így tartani a közgy�lést ? 
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy más szervezet is tart ülést, melyet  nem hirdet 
meg.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel�  elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság megvizsgálta az Egyesület 
2010. évre adott támogatásának felhasználását, javasolja az elszámolás elfogadását.  
 
Ráduly József képvisel�  a M�vel�dési Bizottság véleményét ismerteti: elfogadták a 2010. 
évi támogatásról szóló beszámolót. 
 
Bencs Gábor képvisel� elmondja, hogy a Településfejlesztési Bizottság nem fogadta el a 
támogatás elszámolását.  
 
A képvisel�-testület 5 igen és 1 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 

42/2011. (III.29.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta a Sajóbábonyi 
Polgár�r Egyesület  2010. évben kapott támogatásáról szóló beszámolót. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 

Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy a PB a 2011. évi támogatásra benyújtott 
kérelmet is megtárgyalta. A 2010. évi végére kicsúcsosodott, hogy a település közbiztonsága 
hagy kívánnivalót. A 2010. decemberében tartott megbeszélésen kinyilatkozták a képvisel�k, 
hogy minden támogatást megadnak az Egyesületnek, hogy javuljon a településen a 
közbiztonság. Ennek megvalósításáról kértek egy írásos szakmai elképzelést.  
2011. februári megbeszélésen újra meger�sítették a testület támogatását, azonban a szakmai 
elképzelést még mindig nem kapták meg.  
A PB mindaddig nem javasolja a Polgár�rség támogatását, amíg nem látta a konkrét tervet a 
közbiztonság megszilárdítására. Ha elkészül a terv, újra tárgyal a bizottság az Egyesület 
támogatásáról.  
 
Bencs Gábor képvisel� elmondja, hogy a Településfejlesztési bizottság sem támogatja a 
2011. évi támogatás megítélését.  
 
Mézes István elnök nem kapott semmiféle szakmai program készítésére felkérését, ha lett 
volna szó róla, már régen elkészítette volna.  
 
Ráduly József képvisel� érdekl�dik, hogy mit jelent a SZEM mozgalom. 
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Mézes István elnök elmondja, hogy a szomszédok védelmét jelenti a mozgalom. Az id�s 
emberek a szomszédot riasztanák. 
 
Nagy Imre polgármester megállapítja, hogy a Polgár�rség 2011. évi támogatásának 
megítélésér�l szóló szavazat eredménytelen (3 igen és 3 nem). 
 
Seb�k Lajos képvisel� javasolja, fogalmazzák meg a bizottságok az Egyesülettel szembeni 
elvárásokat. Az arra adott válasz a képvisel�-testület döntését is megkönnyítheti. 
 
Nagy Imre polgármester kéri írásban fogalmazza meg a képvisel�-testület civil szervezet 
felé az elvárásait.  
 
 
2.  Oláh és Társa Kft. helyi kábel tv. szolgáltató tájékoztatója. 
 
Oláh Gábor ügyvezet� tájékoztatást ad a kábel tv. hálózat üzemeltetésér�l. Elmondja, hogy 
2010-ben digitális tv. csatornát építettek ki. B�séges a tv. csatornák választéka, ezen felül 
internet szolgáltatást is üzemeltetnek, valamint telefon hálózatot.  
B�vítették az optikai rendszert, ezáltal biztosabb lesz a szolgáltatás, melyet több mint 50 
településen m�ködtetnek.  
 
Nagy Imre polgármester érdekl�dik, a telefon szolgáltatás hogy m�ködik, lehet-e egymás 
között ingyenesen beszélni. Az optikai hálózat nagy mennyiség� adatot tud közvetíteni, 
gondolkodik-e a társaság felhasználni riasztó rendszer vagy térfigyel� rendszer 
m�ködtetésére.  
 
Oláh Gábor ügyvezet�  elmondja, hogy 8 településen m�ködtetnek térfigyel� rendszert közel 
két éve. Meg tudják figyelni az átvonuló forgalmat is, rögzítik a felvételeket, melyet az erre 
hivatott szakemberek megtekinthetnek.  
 
Nagy Imre polgármester  érdekl�dik, mennyire vandál biztos az optikai rendszer.  
A térfigyel� kamerák felvételeihez csak azok férhetnek hozzá, akit a törvény feljogosít.  
 
Lakatos Jen� képvisel�  kérdezi, mi az oka, hogy a sok elhangzott jó mellett mégis  sokan 
szolgáltatót váltanak.  
 
Oláh Gábor ügyvezet� elmondja, hogy az optikai kábelt kevésbé rongálják meg.  
A piacon magas a kínálat, több szolgáltató tud kedvez� árú csomagot kínálni, ezek 
konkurenciát jelentenek. A jogdíjak nagyon megemelik a szolgáltatás árát.  
 
Ráduly József képvisel�  elmondja, hogy mindhárom szolgáltatást t�lük vásárolják, de van 
vele gondja, sokszor akadozik a m�ködése. Van-e lehet�ség a nap 24 órájában 
hibabejelentésre. Gyakran váltanak csatornát is.  
 
Oláh Gábor ügyvezet� tájékoztatást ad arról, hogy két irodában lehet bejelenteni a 
meghibásodásokat, ha szükséges éjszaka is kimennek és kijavítják a hibát.  
A csatornákat a szolgáltatók is változtatják.  
 
Nagy Imre polgármester  megköszöni a tájékoztatást.  
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3.  Az SVSE beszámolója az önkormányzattól kapott támogatás felhasználásáról. 
Döntés a 2011. évre nyújtandó támogatás összegének mértékr�l. 

 
Müller Pálné SVSE Elnöke ismerteti az SVSE m�ködését. Elmondja, hogy a teke 
szakosztályhoz igazoltak fiatal játékosokat, a futball szakosztály közel 110 f�vel m�ködik.. 
Utánpótlást is foglalkoztatnak 5 éves kortól. Megköszöni a szponzorok segítségét, valamint a 
további támogatásokat.  
 
Ráduly József képvisel� elmondja, hogy a M�vel�dési bizottság megtekintette a 2010. évi 
elszámolást, a számlákat is. Elfogadták a 2010. évi támogatásról szóló beszámolót.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy a Pénzügyi bizottság  szintén elfogadta a 2010. 
évi támogatásról szóló beszámolót.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (5 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

43/2011. (III.29.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta a Sajóbábonyi 
Vegyész Sportegyesület 2010. évi önkormányzati támogatásról szóló beszámolóját.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy az SVSE benyújtotta a 2011. évi támogatásra is az 
igényét.  
 
Ráduly József képvisel� ismerteti a M�vel�dési bizottság javaslatát, mely szerint addig nem 
támogatja az önkormányzat az SVSE-t, amíg a felmerült problémákat nem oldják meg.  
2011. április 12-én 17,00 órára az általános iskola aulájába egy megbeszélésre invitálja az 
SVSE vezet�ségét, a sportot szeret�ket, az önkormányzatot.  
 
Nagy Imre polgármester javasolja, hogy az SVSE konzultáljon a M�vel�dési bizottsággal, 
hogy mi az ami a támogatás szempontjából elvárás, nehogy megszakadjon a sportélet a 
városban.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy a Pénzügyi bizottság a támogatás folyósításához 
a tömegsport b�vítését is célul t�zi ki. 
 
Müller Pálné SVSE Elnöke elmondja, hogy évek óta m�ködik a településen a tömegsport . 
 
Lakatos Jen� képvisel� szerint sok pénzbe kerül az önkormányzatnak az az el�írás, hogy 
több korosztályt kell foglalkoztatni. Az önkormányzatok nehéz helyzetben vannak, egyre 
kevesebb támogatás tudnak nyújtani. Szeretné ha a jöv�ben több sajóbábonyi játszana 
csapatban, az sem baj, ha alacsonyabb osztályban. 
 
Nagy Imre polgármester szerint ezzel elveszi a motiválás lehet�ségét, hiszen a sikerért 
játszanak a játékosok. 
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4.  Tájékoztató a lejárt határidej� határozatokról és a két ülés között tett intézkedésekr�l 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti az írásban elkészült tájékoztatót. 
 
 
5.    Indítványok, bejelentések 
 - Stereotip Bt. és az önkormányzat közötti szerz�dés megtárgyalása. 
 
Nagy Imre polgármester köszönti Demeter Zoltán országgy�lési képvisel�t.  
 
Demeter Zoltán országgy�lési képvisel� tájékoztatja a képvisel�-testületet az országgy�lés 
munkájáról. Elmondja, hogy az el�z� évek gazdálkodása miatt megszorításokat kell 
bevezetni, mely miatt türelmet kér mindenkit�l.  
A kormányzati döntések az önkormányzatiság megtartása miatt is születtek, azonban azoknak 
a településeknek az életét át kell gondolni, ahol nem m�ködtetnek intézményeket. Amely 
települések m�ködtetik az iskolát, óvodát több támogatást kell hogy kapjanak.  
A következ� év szeptemberét�l új szakképzési rendszert vezetnek be, mert a jelenlegi nem 
megfelel� a mindennapi feladatok ellátásához. 
Az alkotmányozásra is szükség van, hogy meghatározzák milyen irányba haladjon az ország.  
 
Nagy Imre polgármester érdekl�dik, hogyan várható az adók változtatása (ipar�zési, 
gépjárm�), hogy tudja az önkormányzat mennyire kell spórolnia. Szó volt arról, hogy ketté 
válik  az önkormányzat, a jegyz�k a járáshoz kerülnek, az önkormányzatoktól kikerül a 
szakhatósági hatáskör. 
 
Demeter Zoltán országgy�lési képvisel� elmondja, hogy az el�z� évekhez képest nem 
csökkentette a kormány az önkormányzatok normatíváját, pedig az ország kasszájában hiány 
van. A kies� pénzeszközöket igyekeznek pótolni más bevételb�l, mint pl: az energia szektor 
megadóztatása. Az önkormányzatok átalakításáról írásos anyagot még nem kapott, err�l nem 
rendelkezik pontos információval. 
Az országgy�lés csökkenti a parlament létszámát 2014-t�l 200 f�re, továbbá polgármester 
nem lehet parlamenti képvisel�, azonban a tervek szerint 5 évre választják majd a 
polgármestereket.  
 
Nagy Imre polgármester érdekl�dik, hogy a kiírt pályázatoknak meg van-e a forrása, 
érdemes-e az önkormányzatoknak pályázni.  
 
Demeter Zoltán országgy�lési képvisel� szerint meg van a fedezet a pályázatokra.  
 
Nagy Imre polgármester megköszöni a tájékoztatást.  
Elmondja, hogy az önkormányzat számlájának egyenlege jelenleg 145.278 e Ft. , melyb�l 80 
millió Ft le van kötve. Az összeg lekötését egyeztette a PB-vel, valamint azt is, hogy újra köt 
folyószámla hitelszerz�dést az önkormányzat 40 millió Ft-ról.  
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A képvisel�-testület egyhangú szavazással (6 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

44/2011. (III.29.) számú Önkormányzati Határozat 
  
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete 2012. március 31-ig 
folyószámlahitel szerz�dését köt, melynek összegét a hatályos jogszabály határozza 
meg. A szerz�dés tárgyát képez� összeg 40 millió Ft. 
Felhatalmazza a polgármestert és jegyz�t a szerz�dés megkötésére.   
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy: 
- a befolyt adóbevétel 76.682 e Ft március 15-ig.  
- a Miskolc Kistérség Családsegít� Szolgálat sajóbábonyi ügyintéz�i megkeresték az 

önkormányzatot, hogy sajóbábonyi gyerekeket nyaraltatásához nyújtson támogatást. A 
nyaralás költsége 26 e Ft/f�. A Pénzügyi bizottság javasolta, hogy a 5.000.-Ft/f� 
támogatást kapjanak a sajóbábonyi résztvev�k, maximum 10 f�. 
 

A képvisel�-testület egyhangú szavazással (6 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

45/2011. (III.29.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat képvisel�-testülete 5.000.-Ft/f� támogatást nyújt a 
sajóbábonyi gyerekek balatoni nyaralásához. A támogatás összege maximum 50.000.-
Ft. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
 Nagy Imre polgármester elmondja, hogy: 
- a KIM Igazságügyi Szolgálata a TÁMOP 5.6.2.-10/1/1010.001. jel� társadalmi kohéziót 

er�sít� pályázathoz önkéntes segít�ket keresnek b�ncselekmény áldozatainak 
megsegítésére. A pályázatot kifüggesztésre kerül az önkormányzat hirdet�táblájára.  

- Készül az óvodai energiaracionalizálási pályázat az óvoda felújításához.  
- A patakmeder burkolásának pályázatához a meder geodéziai felmérése megtörtént. 

Költsége bruttó 98.250 e Ft. A pályázathoz 10 % öner�t kell biztosítania az 
önkormányzatnak. 

 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (6 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

46/2011. (III.29.) számú Önkormányzati határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete a tartalék alap terhére biztosítja 
a Vargaszögi patak mederfelújításának pályázatához szükséges 10 %-os öner�t. 
Felel�s. Polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy: 
- pályázatot lehet benyújtani a közfoglalkoztatásra. 4 órás foglalkoztatásra 40 f� 

alkalmazására pályázott az önkormányzat. A Szociális törvény szerint az kaphat bérpótló 
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juttatást, akik 30 nap közmunkát teljesített. A munkára behívottak közül mindenki 
elfogadta a felajánlott lehet�séget.  

- A Református Egyház angol anyanyelvi el�adókkal ismét tábort szervez. A táborban kb. 
35 gyerek és 10-15 f� feln�tt vesz részt. Ehhez kéri az önkormányzat támogatást az 
étkeztetés megoldásához, melynek költsége 180 e Ft. 

 
Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy a Pénzügyi bizottság támogatja a kérelmet.  
 
Bencs Gábor képvisel� : a Településfejlesztési bizottság is megtárgyalta és �k is támogatják 
a kérelmet.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (6 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

47/2011. (III.29.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete támogatja a Református Egyház 
által szervezett angol nyelvi tábort. A támogatás összege 180.000.-Ft. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy: 
- betervezésre került a költségvetésbe a virágosítás, ezt az összeget fel lehet használni. 
- A BORSOD VOLÁN válaszolt az önkormányzat megkeresésére. Utasszámlálást tartottak, 

megállapították, hogy az autóbusz kihasználtsága 98 %-os, de a kért járatb�vítést nem 
tudják teljesíteni.  

- Az ÉRV még nem jelezte, hogy tudja  a szolgáltatás konkrét árát. Javasolja hozzon 
döntést arról a képvisel�-testület, hogy melyik utca csatornahálózatának felmérését 
végezze el ebben az évben az ÉRV. 

- Az ÁNTSZ szervezésében 2011. április 18-20-án mammográfiai sz�r�vizsgálatot 
tartanak. Több szervezet is csatlakozik támogatólag, felhívva a megel�zés fontosságára a 
figyelmet.  

- Két ingatlan megvásárlásáról döntött a képvisel�-testület az el�z� ülésen. Az egyik 
ingatlanról szóló tárgyalások el�rehaladottak, a megvásárlásnak nincs akadálya.  

- 29 aláírással érkezett kérés a külterületen gazdálkodóktól, hogy a kertekhez vezet� utat 
javítsa ki az önkormányzat. Megkeresett kivitelez�t, akivel tárgyalásokat folytat. Ha 
megérkezett az árajánlat tájékoztatja róla a képvisel�-testületet.  
 

Ráduly József képvisel�  javasolja, hogy megnézi az utat a szakért�, mérje fel a többi út 
állapotát is.  
 
Nagy Imre polgármester tájékoztatja a képvisel�-testületet arról, hogy a kazincbarcikai 
Egressy  Béni M�vel�dési Központ augusztus 3-17. között szervezi a folklór fesztivált, 
melyhez kéri az önkormányzat támogatását. A támogatás összege 108 e Ft+ÁFfa, melyet a 
m�vel�dési ház reprezentációs kiadásából fedezi az önkormányzat.  
 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy szükség van a 28/2011. (II.22.) számú 
önkormányzati határozat módosítására.  
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A képvisel�-testület egyhangú szavazással (6 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

48/2011. (III.29.) számú Önkormányzati határozat 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat képvisel�-testülete elhatározza, hogy a „KEOP-
2011-4.9.0 Épületenergetikai fejlesztések megújuló energiaforrás hasznosítással 
kombinálva” cím� pályázati kiírás keretében megvalósítja „A sajóbábonyi Óvoda 
épületenergetikai fejlesztése megújuló energiaforrás hasznosítással kombinálva” 
cím� fejlesztési célú pályázatot. 
 
A pályázat alapadatai: 

- A projekt megnevezése: „A sajóbábonyi Napköziotthonos Óvoda 
épületenergetikai fejlesztése megújuló energiaforrás hasznosítással 
kombinálva” 

- A fejlesztés helyszíne: 3792 Sajóbábony, Erkel F. u. 4., helyrajzi szám 834  
- A pályázati konstrukció száma: KEOP-2011-4.9.0 

 
A fejlesztés pénzügyi forrásainak összetétele: 

 
Fejlesztés költsége (Ft) Bruttó Ft 
Beruházás összes költsége  25 769 644 
Elszámolható költség 25 769 644 
Igényelt támogatás összesen (85 %)            21 904 000     
Saját er� összesen  3 865 644    

 
Sajóbábony Város Önkormányzatának képvisel�-testülete kötelezettséget vállal arra, 
hogy a KEOP forrásból nyújtott támogatás elnyerése esetén az önkormányzati saját 
forrás összegét a költségvetésében elkülöníti. 
Felel�s: polgármester 
   jegyz� 
Határid�: azonnal és folyamatos 

 
 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy szükség van  a 32/2011. számú határozat 
módosítására az írásban megküldöttnek megfelel�en, mert a 32. határozat egy elvi 
állásfoglalás az intézmény megszüntetésér�l. Ha a szakért�k véleménye, valamint a 
jogszabályban meghatározott szervezetek meghozták a döntésüket, akkor mondhatja  ki 
véglegesen a képvisel�-testülete az intézmény megszüntetését, annak id�pontját.  
 
Dr Varga Eszter képvisel�  szerint ezt hamarabb kellett volna, akkor amikor felmerült az 
ÁMK megszüntetése.   
 
Ráduly József képvisel� is úgy gondolja, hogy januárban, amikor a testület úgy döntött, hogy 
ne írják ki a pályázatot az ÁMK igazgatói álláshelyre, akkor kellett volna ezt a határozatot 
meghozni.  
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A képvisel�-testület 5 igen és 1 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 

49/2011. (III.29.) számú Önkormányzati Határozat 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete a 32/2011. (II.22.) számú 
Önkormányzatai Határozatát  (szándéknyilatkozatát)  kiegészíti az alábbiakkal: 
 

1. A fenntartói irányítással összefügg� döntés el�készít� munkában 
közrem�köd�nek jelöli ki Varga Lajosné Sajóbábonyi Általános Iskola 
pedagógusát.  

2. Az ÁMK megszüntetésével egyidej�leg létszámleépítésr�l nem dönt az 
önkormányzat.  

3. Az ÁMK igazgató magasabb vezet�i megbízása lejár 2011. évben, de 
közalkalmazottként tovább foglalkoztatja az önkormányzat.  

4. Az ÁMK megszüntetésér�l szóló végleges döntés el�tt a képvisel�-testület 
beszerzi: 
- a szakért�i véleményeket (B.A.Z. megyei Kormányhivatal Oktatási 

F�osztály szakért�je Hajdú Józsefné, az önkormányzati független szakért� 
Bali István véleményét) 

- az intézmény alkalmazotti közösségének véleményét, 
- az iskolaszék véleményét, 
- a szül�i szervezetek véleményét, 
- a DÖN véleményét.  

 A vélemények kialakításához a törvényben megjelölt 15 napot biztosít az 
önkormányzat.  

5.  Az ÁMK megsz�nését követ�en az eredeti állapot áll helyre, miszerint önálló 
intézményként részben önálló gazdálkodói jogkörrel m�ködik: 
-  az Deák Ferenc Általános Iskola 
-  a Napközi Otthonos Óvoda 
-  a Déryné M�vel�dési Ház 
-  a városi könyvtár.  

6.  Az intézmények költségvetésének módosítására nem kerül sor, mert minden 
intézménynek jelenleg is külön-külön költségvetése van.  

7. A fent felsorolt intézmények létrehozását követ�en az önkormányzat 
 jóváhagyja: 

-  az általános iskola szervezeti és m�ködési szabályzatát, 
 -           „ „  alapító okiratát, 
 -           „          „       pedagógiai programját, 
 -           „          „      házirendjét, 
 -   „ „ ellen�rzési ütemtervét (törvényességi, gazdálkodási, 

hatékonysági, szakmai eredményességi) 
 -    az óvoda alapító okiratát, 
 -       „ nevelési programját, 
 -  „ házirendjét, 
 -    a m�vel�dési ház alapító okiratát, 
 -   „ közm�vel�dési programját, 
 -   „ házirendjét, 
 -   a könyvtár alapító okiratát, 
 -   a könyvtár intézményére vonatkozó bels� szabályzatot. 
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8. Az intézmények létrehozását követ�en magasabb vezet�i határozott idej� 
megbízást ad az intézményvezet�k részére.  

Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal és folyamatos 

 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy 30.000.-Ft-ért vállalnák a településen lév� 
gömbakácok metszését. A képvisel�-testület hozzon döntést a költség kifizetésér�l. 
 
Nagy Imre polgármester megállapítja, hogy a határozat eredménytelen (1 igen, 2 nem és 1 
tartózkodással). 
Elmondja, hogy az általános iskola bels� udvarának virágosítására kértek támogatást.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: a Pénzügyi Bizottság 20.000.-Ft megítélését javasolja. 
 
Bencs Gábor képvisel�: a Településfejlesztési Bizottság szintén 20.000.-Ft támogatást 
javasol. 
 
Ráduly József képvisel� javasolja 40.000.-Ft támogatást adjon a képvisel�-testület a 
virágosításra.  
 
A képvisel�-testület 5 igen és 1 nem szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 
 

50/2011. (III.29.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja az általános iskola 
bels� udvarának virágosítását. A virágok vásárlására 20.000.-Ft támogatást nyújt az 
általános iskola szül�i munkaközösségének.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal  

 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy: 
- a MESZ bértámogatást kért az ott dolgozó közalkalmazottaknak. A Pénzügyi bizottság 

nem javasolta a béremelést. 
- Szükség van az iskola és óvoda kerítésének a javítására, cseréjére. A Pénzügyi bizottság 

javasolja a javítást és a szakaszonkénti cseréjét. 
- Bizottsági üléseken elhangzott, hogy szükség van közterületfelügyel�i státusz létesítésére.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� ismerteti a Pénzügyi bizottság javaslatát, mely szerint 
támogatják a közterületfelügyel�i státusz létesítését.  
 
Bencs Gábor képvisel� elmondja, hogy a Településfejlesztési bizottság is támogatja a státusz 
létrehozását.  
 
Seb�k Lajos képvisel� megkérdezett egy  Miskolcon dolgozó közterületfelügyel�t, a bére 
nettó 80.000.-Ft. Jobbnak látná inkább két park�r beállítását, hiszen egyedül úgy sem fog 
tudni intézkedni Szerinte nagyon magas a 4 millió Ft-os kalkuláció. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� emlékeztet arra, hogy köztisztvisel�ként kell alkalmazni, akinek 
a munkáltató határozza meg a bérét a jogszabály szerint.  
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Ráduly József képvisel�  szerint volt státusz, nem tudta beváltani a hozzá f�zött reményt. 
Egyedül szerinte sem tud kell� hatékonysággal intézkedni. Vagy két f�t kell alkalmazni, vagy 
nem kell egy sem. Át kell gondolni a döntést, kés�bb ha nem lesz elegend� pénze az 
önkormányzatnak, újra leépíti, mint korábban ? 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� szerint már két polgár�ri feladatokat ellátó egyesület is m�ködik 
a településen, �k is tudnak majd segíteni jár�rözni, hiszen mindkett� célja a település 
közbiztonságának a javítása.  
 
Nagy Imre polgármester megállapítja, hogy a közterületfelügyel�i státusz létesítésér�l 
eredménytelen a képvisel�-testület határozata (3 igen és 3 nem).  
Elmondja, hogy a Pénzügyi bizottsági ülésen április 14-re határozták meg a lomtalanítás 
id�pontját.  
 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy nyilvános ülésre t�zte napirendre a 
képvisel�-testület a Stereotip Bt. és az önkormányzat között kötött szerz�dés tárgyalását. A 
Bt. tagja nem járul hozzá a nyilvános tárgyaláshoz.  
 
Nagy Imre polgármester javasolja, hogy a következ� ülésen kerüljön ismertetésre a 
tárgyalás eredménye. 
 
Ráduly József képvisel� szerint a bizottságok megvitatták, ha a képvisel�-testület nem 
tárgyalja nyilvánosan a szerz�dés tartalmát, a döntés miért nem lehet nyilvános.  
 
A képvisel�-testület 5 igen és 1 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 
 

51/2011. (III.29.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja, hogy az 
önkormányzat kössön szerz�dést a Stereotip Bt-vel (testületi ülések közvetítése, 
ünnepi m�sorok közvetítése, képújság, hirdetések) bruttó 2,5 millió Ft/év díjért. 
Felhatalmazza a polgármestert a szerz�dés aláírására.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Ráduly József képvisel� emlékeztet arra, hogy az ÉRV megbeszélést ígért az 
önkormányzattal. Mikor kerül erre sor ? 
A beruházás épületének kiürítése megtörtént-e ? 
 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy az épület kiürítése megtörtént, átadták a 
kulcsot. 
 
Ráduly József képvisel� elmondja, hogy: 
- az Ady út végén a domboldalról lefolyó víz a kialakított forgót elárasztotta. A patakból 

kifolyik a víz a járdára. Meg kell oldani a vízelfolyást. Ha vízügyi szakember jön a 
Polgármesteri Hivatalba, meg kell vele beszélni a megoldást.  

- Szép volt a városi ünnepség Március 15-én, ahol érdekl�d�k is részt vettek. Javasolja 
állapítson meg a képvisel�-testület egy keretet, hogy a szerepl�ket, de a résztvev�ket is 
vendégül lehessen látni az ilyen alkalmakkor.  

- A buszmegállókban pótolni kell a menetrendet. 
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- Minél hamarabb meg kell oldani a m�vel�dési házban a foglalkoztatást.  
- Hozzon határozatot az önkormányzat arról, hogy a VOLÁN b�vítse a reggeli járatot, mert 

az utasok zsúfoltan utaznak.  
- Továbbra is gondot jelent a belvíz a Kossuth út végén lév� kertek mögött. Meg kell oldani 

a víz levezetését az árokba. 
 
Seb�k Lajos képvisel� szerint már arra is volt példa, hogy olyan magas volt a vízállás, hogy 
a gát tetejéig ért a víz. A földekr�l a víz lefolyását azonban meg kell oldani.  
 
Bencs Gábor képvisel� elmondja, hogy: 
- az 1-es épület mögött szemétlerakó alakult ki. Ez a látvány fogadja a településre 

érkez�ket, melyet meg kell szüntetni. 
- A gyárba vezet� úton 112 db kátyút számolt meg, ezek között olyan is van, amit tavaly 

javítottak. Javasolja hívja vissza az önkormányzat a kivitelez�t garanciában javítsa ki a 
hibákat.  

- Meg kell akadályozni a gyár felé közleked� kamionok száguldozását. Javasolja, hogy 
Sajóbábony település jelz� táblához helyezzen ki az önkormányzat 40 km/h-s zónát jelz� 
táblát. Továbbá a rend�rök mérjék a sebességet a településen hetente több alkalommal is. 

- Az Ady út végén is megoldást kell keresni a sárfelhordás miatt. Tárgyalni, egyeztetni kell 
a vállalkozóval is.  

- A COOP ABC-nél lév� szelektív hulladékgy�jt� elhelyezését kérik az ott lakók, mert 
szétdobálják bel�le a hulladékot. 

- A Tsz tanyánál elhelyezett trágya akadályozza az arra közleked�ket.  
- Megoldatlan a Dózsa Gy. út végén a vízelvezetés. 
- A képvisel�-testület koncepciójában szerepl� kerékpárutat meg szeretnék valósítani. 

Ennek hozzájárulására szándéknyilatkozatot adott a sajóecsegi önkormányzat, melyet meg 
kell újítani.  

Javasolja, készüljön egy lista arról, hogy kiket alkalmaz az önkormányzat közmunkában, 
továbbá arról is kapjon kimutatást a képvisel�-testület, hogy mit sikerült a kit�zött célokból 
megvalósítani.  
 
Seb�k Lajos képvisel� javasolja, hogy a Pénzügyi Bizottság készítsen egy ütemtervet az 
intézmények gazdálkodásának ellen�rzésér�l. 
Érdekl�dik, hogy az önkormányzat adott-e már ki inkasszót az adókintlév�ségek megfizetése 
érdekében.  
Bejelenti, hogy az általános iskola virágosítását segíti, 20 e Ft-rét vásárol növényeket, 
valamint a nyári balatoni táborozást is támogatja, egy gyereknek kifizeti a táborozás költségét.   
 
Török Barna címzetes f�jegyz� elmondja, hogy él az önkormányzat az inkasszó 
lehet�ségével. 
 
Ráduly József képvisel� érdekl�dik, hogy megtörtént-e az ÉMK felé az átutalás. Az 
elszámolást március hónapra tervezték. 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy tájékoztatást kapott az országgy�lési képvisel�t�l 
arról, hogy Sajóvölgye Focisuli Sportegyesület alakul, ahol a régió tehetséges futballistával 
foglalkoznak. Ha csatlakozik hozzá az önkormányzat, éves költsége 100 e Ft, ha sajóbábonyi 
gyerekeket is kiválasztanak. Javasolja, hogy a M�vel�dési bizottság a következ� ülésen 
tárgyalja meg.  
Jelzi az önkormányzat csatlakozási szándékát.  
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6.  Az általános iskola és óvoda csoportbontásának meghatározása.  
 Tájékoztató az általános iskolában megtartandó szakkörökr�l. 
 
 
Rusz László ÁMK igazgató elmondja, hogy felmentési idejét tölti a m�vel�dési ház 
vezet�je, március végéig vállalta a munka segítését.  
 
Nagy Imre polgármester kérte már korábban is, hogy valakit helyezzen a m�vel�dési házba, 
hiszen az átadó leltárt is el kell készíteni, valakinek a felel�sséget is vállalni kell érte.  
 
Rusz László ÁMK igazgató szerint az a megoldás pénzbe kerül, ha foglalkoztat a m�v.ház 
igazgató helyén valakit. Az átadás folyamatosan készül � is lehet az aki átveszi. 
Az intézmények kerítésének javítását szakaszokban is el lehet végezni. 
A csoportbontás az óvodában változatlan marad, 3 csoport. A faluban közhasznú 
foglalkoztatás keretében oldanak meg egy létszámot, ha nem kap engedélyt a vezet� arra, 
hogy alkalmazhasson 4 órában egy f�t. 
Az óvoda 4 hét szünetre kér lehet�séget a nyári karbantartásra, szabadságok kiadására.  
Az általános iskolában egy csoport fejlesztéséhez kér anyagi támogatást, a b�vítéshez szül�i 
igény is felmerült.  
 
Sipos Lászlóné egységvezet� elmondja, hogy 2007-ben létszámleépítés volt az óvodában. A 
tagóvodában 1 dajka 8 órában és egy 4 órában végezné a feladatot. A 4 órás állá nem lett 
betöltve, ígéretet kapott rá, hogy közmunkában végzik a feladatot, azonban megnyugtatóbb 
lenne, hogy betölthetné az állást.  
Lehet�ség van 2,5 éves gyerek felvételére az óvodában. Fejkvótát nem biztos, hogy biztosít az 
állam, de egy fajta megtartóer� lehet a településen.  
A dolgozók a nyári id�szakban tudják kivenni a szabadságukat. A nyári ügyelet arra 
vonatkozik, ahol dolgozik a szül�. 
 
Urbán Józsefné egységvezet� szerint az iskolának nem csak a felzárkóztatást a feladata, 
hanem a tehetséggondozás is. Ezért kérik a plusz létszámot. A megadott pénzügyi igény nem 
fedezné a plusz nevel� bérét sem. 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy az óvodai csoportbontást jóvá kell hagyni azzal, 
hogy felvehet� az óvodába a 2,5 éves gyerek is, ha a szül� dolgozik. A bizottságok 
megtárgyalták, az � véleményük is ez.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (6 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

52/2011. (III. 29.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete az óvodai csoportbontás 
változatlanul hagyása mellett hozzájárul ahhoz, hogy felvehet� az óvodába a 2,5 éves, 
szobatiszta gyerek, akiknek a szülei dolgoznak. Csoportonként 2-2 gyerek.   
Az óvoda nyári zárva tartását 2 hétre engedélyezi a képvisel�-testület.  
Felel�s: polgármester 
   óvoda egységvezet�  
Határid�: azonnal 
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Nagy Imre polgármester ismerteti az általános iskola csoportbontását. A fenntartó belátja, 
hogy kell figyelem a tehetséges gyerekekre is. Az iskola azonban nem képes kigazdálkodni a 
bért a plusz nevel�re.  
 
Ráduly József képvisel�  szerint ha az intézmény gazdaságosabban tud bánni az energiával, a 
megtakarítást megkaphatná. Van olyan település is ahol be kellett zárni az iskolát azért, hogy 
spórolni tudjanak.  
 
Urbán József MESZ vezet�  úgy gondolja, hogy csökkenni kell az általános iskola f�tési 
költségének, mert radiátorokat cseréltek. A f�tési rendszert szabályozni nem lehet. Két kazán 
m�ködhet, a többi rossz. 
 
Rusz László ÁMK igazgató elmondja, hogy keresik a megtakarítás lehet�ségét, a rezsib�l 
átcsoportosítani nem lehet. Abban kéne konszenzusra jutni, hogy támogatja-e a létszám 
növelését az önkormányzat és a költségéhez tud-e támogatást adni. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (6 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

53/2011. (III.29.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete: 
-  elfogadja az általános iskola csoportbontását.  
-  növeli az általános iskola létszámát további 1 f� pedagógussal. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
Nagy Imre polgármester : a képvisel�- testület javaslatát ismerteti, mely szerint gazdálkodja 
ki az iskola a plusz költségét az egy dolgozónak. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�  elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság úgy támogatja a létszám 
b�vítését, hogy maradjon meg a jelenlegi tehetséggondozás is.  
 
Rusz László ÁMK igazgató megoldhatónak látná a plusz létszám foglalkoztatását oly módon 
is, ha a szakkörökre adna az önkormányzat 300-350 e Ft-ot.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (6 f� igen) meghozta az alábbi határozatot: 
 

54/2011. (III.29.) számú Önkormányzati Határozat 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete a 2011. április 26-i ülésén 
tárgyal az általános iskola létszámb�vítése miatti többletköltségekr�l.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
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7.  Az önkormányzat tulajdonát képez� ingatlan értékesítésének lehet�ségei 
 
Nagy Imre polgármester tájékoztatást ad az önkormányzat tulajdonát képez� ingatlanokról. 
 
 
8.  Szociális rendelet módosítása, rendeletalkotás 
 
Török Barna címzetes f�jegyz� ismerteti a bizottságok által jóváhagyott szociális rendelet 
tervezetét.  
 
Ráduly József képvisel� javasolja, hogy temetési segélyt ne kapjon mindenki, csak a 
szociálisan rászorultak.  
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazással (6 f� igen) megalkotta az alábbi rendeletet: 
 

Sajóbábony Város Önkormányzata Képvisel�-testületének 
7/2011. (III.30.) önkormányzati rendelete 

A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról 
 

(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.) 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� szerint tudatosítani kell a lakossággal, hogy rendbe kell tenni a 
lakókörnyezetüket, mert ez szempont a segélyek elbírálásánál, mivel minden szociális juttatás 
ehhez lesz kötve.  
Javasolja, hogy a Településfejlesztési bizottság járja be az ingatlanokat. A bejárás legyen 
május 2-án.  
 
 
9. Felhívás kitüntetések adományozására 
 
Nagy Imre polgármester  ismerteti a kitüntetések alapításáról szóló rendeletet. Javasolja, 
hogy május 15-ig adják le a javaslatokat.  
A soron következ� ülésen a M�vel�dési bizottság tegyen javaslatot arra, hogy mikor legyen a 
városnapi ünnepség.  
 
Az ülést bezárta, mert a képvisel�-testület a továbbiakban zárt ülésen folytatja munkáját. 
 
      Kmft. 
 
 
 
 Török Barna sk.             Nagy Imre sk. 
         címzetes f�jegyz�            polgármester 
 
 
 
 
 Ráduly József sk.           Lakatos Jen� sk. 
             jkv.hitelesít�             jkv.hitelesít� 
 


